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APVIENOTĀS FINANŠU KOMITEJAS UN ATTĪSTĪBAS 

KOMITEJAS  ĀRKĀRTAS SĒDES 

PROTOKOLS 
Kareivju iela 7, Talsos 

2023.gada 23. maijā Nr. 1 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

 

 

Sēdi vada: Eva Kārkliņa – pašvaldības domes priekšsēdētāja  

                    no plkst.14.57  sēdi vada: Māris Rozenbergs –    pašvaldības deputāts  

Sēdi protokolē: Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 13 Finanšu komitejas  un Attīstības komitejas locekļi: 

Eva Kārkliņa (aiziet plkst. 14.57) 

Andis Astrātovs (pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.00 pievienojas plkst.13.04; iziet 

plkst. 14.57, pievienojas  plkst. 14.59; aiziet plkst. 15.05) 

Antra Grūbe  

Juzefa Kļava 

Sandra Pētersone (iziet plkst. 10.11, pievienojas  plkst. 10.17; iziet plkst. 11.25, pievienojas  

plkst. 11.35) 

Gundars Sebris (iziet plkst. 10.33, pievienojas  plkst. 10.50; aiziet 11.55) 

Oļegs Solovjovs (pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.00  pievienojas plkst.13.09) 

Andis Āboliņš (aiziet 11.35) 

Aldis Pinkens (iziet plkst. 10.11, pievienojas  plkst. 10.23; iziet plkst. 15.30, pievienojas  

plkst. 15.37) 

Dainis Karols (iziet plkst. 10.40, pievienojas plkst. 10.46; aiziet plkst.11.26 )   

Lauris Pīlēģis,(iziet plkst. 10.00, pievienojas plkst. 10.13) 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 10.44, pievienojas plkst. 10.49; iziet plkst. 13.29, pievienojas 

plkst. 13.30) 

Almants Kalniņš (iziet plkst. 11.11, pievienojas plkst. 11.15; aiziet plkst. 11.26) 

 

Sēdē nepiedalās 4 Finanšu komitejas loceklis:  

Ilva Norenberga  

Ainis Stūrmanis 



Gaidis Bērziņš 

Kalvis Kalniņš 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Ivars Haselbaums – izpilddirektors 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica - Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības daļas vadītāja  

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja  

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Lelde Andersone – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Madara Krūmiņa – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadošā informācijas tehnoloģiju 

speciāliste 

Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta pārvaldes un Laidzes pagasta pārvaldes vadītāja 

Ģirts Kalnbirze – Lībagu pagasta  un Strazdes pagasta apvienības pārvaldes vadītājs 

Juris Lācis – SIA “Ziemeļkurzemes Reģionālā Slimnīca” valdes loceklis 

Kristīna Bidzāne – SIA “Ziemeļkurzemes Reģionālā Slimnīca” Talsu filiāles vadītāja 

Jānis Dambītis – SIA “KOLKASRAGS” valdes loceklis 

Aivis Vincevs – SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” valdes loceklis; SIA “ZIEMEĻKURZEME” 

valdes loceklis 

Igors Kude – SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklis 

Zinta Eizenberga – SIA “TALSU ŪDENS” Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ilze Lipska – SIA ”A.KURSĪTES AUDITORFIRMA” revidente 

Anita Kursīte – SIA “A.KURSĪTES AUDITORFIRMA” revidente 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Alda Revina – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” administratīvās 

daļas vadītāja 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” galvenā 

ekonomiste 

Gunta Siliņa – SIA”REKO” revidente 

Jurijs Zaļupe – SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” valdes priekšsēdētājs 



Ivo Bordjugs – “KOLKAS ŪDENS” valdes loceklis 

Kaspars Rutkis – SIA “REVIDENTU SERVISS” revidents 

Egils Bariss – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” valdes loceklis  

Sanita Čuhnova – SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” galvenā grāmatvede 

Vaira Šķibele – SIA “AUDITORFIRMA PADOMS” revidente 

Valdis Bārda – SIA “Rojas DzKU” valdes loceklis 

Baiba Laudāne – SIA “Rojas DzKU” galvenā grāmatvede 

Lelde Kanniņa – SIA “Dundagas veselības centrs” valdes locekle 

Agita Vagenmaistare – SIA “Dundagas veselības centrs” grāmatvede 

 

Informē, ka tiek veikts audioieraksts un brīdina par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 Eva Kārkliņa  iepazīstina ar darba kārtību par darba kārtību. 

 

Darba kārtība 

1. Par SIA SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” 2022. gada pārskatu. 

2. Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2022. gada pārskatu. 

3. Par SIA “KOLKASRAGS” 2022. gada pārskatu. 

4. Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 2022. gada pārskatu. 

5. Par SIA “Rojas DzKU” 2022. gada pārskatu. 

6. Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2022. gada pārskatu. 

7. Par SIA “TALSU ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

8. Par SIA “KOLKAS ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

9. Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

10. Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” 2022. gada pārskatu. 

11. Par SIA “Dundagas veselības centrs” 2022. gada pārskatu. 

 

1.§ 

Par SIA SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, J. Zaļupe, I. Duņēna, J. Kļava 

 

J. Zaļupe iepazīstina ar Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “Talsu BIO-ENERĢIJA” 

2022.  gada pārskatu. Tiek demonstrēta prezentācija.  

J. Zaļupe skaidro, ka uz šo brīdi tarifs ir 83,26 EUR par megavatstundu bez pievienotās 

vērtības nodokļa, bet ir iesniegts iesniegums Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijā par 

tarifa izmaiņām. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz skaidrojumu, ka 

pašvaldībai nepieder uzņēmumā kapitāla daļas. 

J. Kļava iesaka nākamajā atskaitīšanās reizē prezentācijā ielikt arī finanšu rādītājus.  

J. Zaļupe skaidro finanšu rādītājus, un uzņēmuma peļņu. 

S. Pētersone jautā kāds ir iesniegtais tarifs, lielāks vai mazāks par esošo tarifu? Cik 

ilgs ir tarifu izskatīšanas laiks? 

J. Zaļupe stāsta iesniegto tarifa lielumu. Tarifu izskatīšanas laiks nav noteikts.  

J. Zaļupe sniedz atbildes uz deputātu jautājumiem siltuma tarifiem, patērēto šķeldas 

apjomu, cenu un jaunu  klientu pieslēgumiem. 

Notiek diskusija. 



Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

2.§ 

Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, J. Lācis, K. Bidzāne, I. Duņēna, A. Astrātovs, S. Pētersone 

 

J. Lācis iepazīstina ar SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2022. gada pārskatu. 

Tiek demonstrēta prezentācija. 

Revidenta ziņojums pievienots dokumentu pārvaldības sistēmā ”LIETVARIS”. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” 2022. gada pārskatu. 

A. Astrātovs jautā kā tika sastādīts 2023. gada budžeta plāns? Vai jaunā slimnīcu 

reforma ietekmēs Talsu slimnīcu? 

J. Lācis atbild, ka budžets tika apstiprināts aprīlī un budžeta plāns tiks mainīts. Pēc 

jaunākās informācijas jaunā slimnīcu reforma neietekmēs Talsu slimnīcu darbību un speciālistu 

pieejamību. 

S. Pētersone jautā K. Bidzānei, SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” Talsu 

filiāles vadītājai, kā  veicies Talsu filiālei 2022.gadā? Kas plānots 2023. gadā?  

K. Bidzāne skaidro, kādi uzlabojumi notikuši  “Ziemeļkurzemes reģionālās slimnīcas” 

Talsu filiālē. Par noslēgtiem līgumiem ar ārstniecības speciālistiem. Skaidro 2023. gada 

plānoto. 

J. Lācis  iesaka, padomāt par īres maksas atvieglojumiem ārstniecības speciālistiem, 

lai speciālisti atrastos uz vietas un nebūtu jābraukā. 

S. Pētersone iesaka, peļņu novirzīt veselības infrastruktūras attīstībai.  

S. Pētersone jauta par jaundzimušo skaitu SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca”. 

J. Lācis skaidro par Ventspils dzemdību nodaļu un jaundzimušo skaitu 2022. gadā un 

2023. gada 1. ceturksnī. Skaidro, ka veikti ieguldījumi pakalpojuma uzlabošanā. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

3.§ 

Par SIA “KOLKASRAGS” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, J. Dambītis, I. Duņēna, O. Solovjovs 

 

J. Dambītis iepazīstina ar SIA “KOLKASRAGS” 2022. gada pārskatu. Tiek 

demonstrēta prezentācija. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par SIA 

“KOLKASRAGS” 2022. gada pārskatu. 

 

Iziet L. Pīlēgis plkst. 10.00 

 

O. Solovjovs jautā, cik liela komanda strādā SIA “KOLKASRAGS”? Vai finansējums 

pietiekošs un tiek piesaistīts finansējums no struktūrfondiem? 

J. Dambītis skaidro darbinieku skaitu. Pastāsta par struktūrfondu piesaisti. 

Notiek diskusija par tūristu apmeklējumu 2023. gada sezonā un tūristu iecienītākajiem 

suvenīriem. 

 

Iziet S. Pētersone plkst. 10.11 

Iziet A. Pinkens plkst. 10.11 

 



Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

4.§ 

Par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, Ē. Zaporožecs, I. Duņēna, J. Kļava, A. Pinkens 

 

Ē. Zaporožecs iepazīstina ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA”” 2022. gada pārskatu. Tiek demonstrēta prezentācija. 

 

Pievienojas  L. Pīlēgis plkst. 10.13 

Pievienojas S. Pētersone plkst. 10.17 

Pievienojas A. Pinkens plkst. 10.23 

Iziet G. Sebris plkst. 10.33 

Iziet D. Karols plkst. 10.40 

Iziet M. Rozenbergs plkst. 10.44 

Pievienojas D. Karols plkst. 10.46 

Pievienojas M. Rozenbergs plkst. 10.49 

Pievienojas G. Sebris plkst. 10.50 

 

Revidentes Guntas Siliņas ziņojums par SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA”” darbību 2022. gadā pievienots dokumentu pārvaldības sistēmā “LIETVARIS”. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 2022. gada pārskatu. 

J. Kļava jautā kāds šogad tiek plānots budžets? 

Tiek skaidrots 2023. gada budžets. 

J. Kļava jautā, kā virzās  projekts par bioloģiski noārdāmiem atkritumiem? 

Ē. Zaporožecs skaidro par plāniem un bioloģiski noārdāmo atkritumu projekta virzību. 

 A. Pinkens iesaka, savlaicīgāk iesniegt apstiprināšanai tarifus. Lūdz skaidrot, kā noris 

tiesas process par kaitējumu dabai? 

Ē. Zaporožecs skaidro, kad notiks tiesa. 

A. Pinkens jautā, cik liels ir debitoru parāds? 

SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” ekonomiste skaidro, 

debitoru parādus un to pieaugumu. Pieaugums saistīts ar iedzīvotāju maksātspēju. 

Notiek diskusija par debitoru parādiem. 

A. Pinkens jautā, kā domā veikt dalīto atkritumu vākšanu? 

Ē. Zaporožecs skaidro, kā veiks dalīto atkritumu vākšanu. Informēt un izglītot 

iedzīvotājus. 

L Pīlēģis jautā par atkritumu izvešanas daudzumu no iedzīvotājiem, par atkritumu 

uzskaiti? 

Ē. Zaporožecs skaidro atkritumu daudzumu, to svēršanu pieņemot atkritumus 

savākšanas automašīnā. Kā notiek atkritumu savākšana un šķirošana. 

 

Iziet A. Kalniņš plkst. 11.11 

Pievienojas A. Kalniņš plkst. 11.15 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

5.§ 

Par SIA “Rojas DzKU” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, V. Bārda, I. Duņēna, V. Šķibele, S. Pētersone 

 



V. Bārda iepazīstina ar SIA “Rojas DzKU” 2022. gada pārskatu. Tiek demonstrēta 

prezentācija. 

Iziet S. Pētersone plkst. 11.25 

Aiziet D. Karols plkst. 11.26 

Aiziet A. Kalniņš plkst. 11.26 

Aiziet A. Āboliņš plkst. 11.35 

Pievienojas S. Pētersone plkst. 11.35 

 

Revidente Vaira Šķibele sniedz viedokli par 2022. gadu. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA  “Rojas DzKU” 2022. gada pārskatu. 

S. Pētersone jautā, vai ir iespējams konstatēt kurā nozarē ir zaudējumi? 

V. Bārda skaidro zaudējumus. 

A. Pinkens jautā, kā izdevās samazināt ūdens zudumus? Kāpēc tik liels debitoru 

parādu pieaugums? 

V. Bārda skaidro ūdenssaimniecības sakārtošanu. Skaidro debitoru parādu pieaugumu. 

V. Bārda izsaka viedokli, ka tiks veikti uzlabojumi ūdenssaimniecībā, lai  nebūtu lieli 

ūdens zudumi.  

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Plkst. 11.55 E. Kārkliņa izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst. 13.0 tiek atsākta sēde. 

 

6.§ 

Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, E. Bariss, S. Čuhnova,V. Šķibele, I. Duņēna, A. Pinkens, L. Pīlēģis, S. Pētersone, 

J. Kļava 

 

E. Bariss iepazīstina ar SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2022.gada darbību. 

Tiek demonstrēta prezentācija. 

S. Čuhnova iepazīstina ar finanšu rādītājiem. 

 

Pievienojas A. Astrātovs plkst. 13.04 

Pievienojas O. Solovjovs plkst. 13.09 

 

E. Bariss turpina iepazīstināt ar SIA “Talsu namsaimnieks” 2022.gada darbības 

pārskatu.  

Revidente Vaira Šķibele sniedz ziņojumu par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 

darbību 2022. gadā. 

 

Iziet M. Rozenbergs plkst. 13.29 

Pievienojas M. Rozenbergs plkst. 13.30 

 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” 2022. gada pārskatu. 

A. Pinkens jautā, vai revidentu iebildumi tiks realizēti 2023. gada laikā? 

S. Čuhnova skaidro, ka  uzņēmuma grāmatvedības  uzskaitē tiek ieviesti uzlabojumi, 

kurus ir ieteikuši revidenti. 

A. Pinkens jautā, kāds ir uzņēmuma viedoklis par uzņēmuma sadalīšanu, 

apvienošanu? Tiek saskatīti riski šajā jautājumā? 

E. Bariss izsaka viedokli par uzņēmumu reorganizāciju. 



S. Pētersone jautā, par mājas kartiņām, kurus revidente norāda kā neprecizitātes 

grāmatojumos? 

S. Čuhnova skaidro deputātiem, ka neprecizitātes saistās ar māju atlikumiem un 

uzkrājumiem. 

E. Bariss skaidro māju atlikumus un atlikumu samazināšanās notiek  veicot mājām 

nepieciešamos  remonta darbus. 

L. Pīlēģis jautā, kā notiek māju apsaimniekošana un uzkrājumu izlietojums? 

E. Bariss sniedz skaidrojumu par māju apsaimniekošanu. 

A. Pinkens jautā, ko pašvaldībai vajadzētu darīt lai uzlabotu nekustāmā īpašuma 

pārvaldību? Kādi riski saskatāmi uzņēmumu reorganizācijā? 

E. Bariss skaidro, līguma termiņus. Jābūt skaidrībai, lai informācija tiktu savlaicīgi 

sniegta. Skaidro katlumāju nodošanas apsaimniekošanā. 

J. Kļava jautā, kas notiks ar Talsu tirgu? Tirgus apsaimniekošana nodota SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”  apsaimniekošanā. 

E. Bariss skaidro, ka līgums par apsaimniekošanu ir noslēgts līdz 31.12.2023. gadam. 

Vienošanās par tirgošanos pašlaik notiek stāvlaukumā. Par turpmāko tiks lemts un ziņots 

deputātiem. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

7.§ 

Par SIA “TALSU ŪDENS”2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, I. Kude, I. Duņēna, A. Astrātovs, I. Lipska 

 

I. Kude iepazīstina ar SIA “TALSU ŪDENS” 2022.gada darbību. Tiek demonstrēta 

prezentācija. 

A. Astrātovs jautā uz cik lielu termiņu noslēgts līgums ar Akciju sabiedrība 

“Latvenergo” Kā virzās darbi ar saules paneļiem?  

I. Kude skaidro, ka līgums ar “Latvenergo” ir noslēgts uz trīs gadiem. Līguma laušanas 

gadījumā jāmaksā liela naudas summa. Par saules paneļiem – Talsos, Daģos saules paneļi sāk 

ražot  elektrību, Pastendē tuvākajā laikā sāks darbību un ražos elektrību pašpatēriņam. 

A. Astrātovs jautā vai nav jāveic sarunas ar Akciju sabiedrība “Latvenergo” lai nodotu 

saražoto elektrību tīklā? 

Turpinās prezentācija. 

Revidente Ilze Lipska sniedz ziņojumu par SIA “Talsu ūdens” darbību 2022. gadā. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “TALSU ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

A. Astrātovs jautā, vai šobrīd apstiprinātais tarifs ir rentabls? 

I. Kude atbild, ka tarifs ir rentabls. 

Notiek diskusija par 2023. gada  darbības prognozēm. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

8.§ 

Par SIA “KOLKAS ŪDENS” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, I. Bordjugs, I. Duņēna, S. Pētersone 

 

I. Bordjugs iepazīstina ar SIA “KOLKAS ŪDENS” 2022.gada darbību. Tiek 

demonstrēta prezentācija.   

Revidents Kaspars Rutkis sniedz ziņojumu par SIA “KOLKAS ŪDENS” darbību 

2022. gadā. 



I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “KOLKAS ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

S. Pētersone jautā, vai esošais tarifs nosedz visus izdevumus? 

I. Bordjugs atbild apstiprinoši un sniedz skaidrojumu par izmaksām. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

9.§ 

Par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” 2022. gada pārskatu 

E. Kārkliņa, A. Vincevs, I. Duņēna, S. Pētersone 

 

A. Vincevs iepazīstina ar SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” 2022.gada darbību. Tiek 

demonstrēta prezentācija. 

Iziet A. Astrātovs plkst. 14.57 

 

Revidents Kaspars Rutkis sniedz ziņojumu par SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” darbību 

2022. gadā. 

 

Aiziet E. Kārkliņa plkst. 14.57 

No plkst. 14.57 sēdi vada M. Rozenbergs. 

 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “MĒRSRAGA ŪDENS” 2022. gada pārskatu. 

S. Pētersone jautā vai ir izdevies samazināt ūdens zudumus? 

A. Vincevs skaidro par ūdens zudumiem un kas tiek paveikts lai ūdens zudumi 

samazinātos. 

Pievienojas A. Astrātovs plkst. 14.59 

 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

10.§ 

Par SIA “ZIEMEĻKURZEME” 2022. gada pārskatu 

M. Rozenbergs, A. Vincevs, I. Duņēna 

 

A. Vincevs iepazīstina ar SIA “ZIEMEĻKURZEME” 2022.gada darbību. Tiek 

demonstrēta prezentācija. 

 

Aiziet A. Astrātovs plkst. 15.05 

 

Revidents Kaspars Rutkis sniedz ziņojumu par SIA “ZIEMEĻKURZEME” darbību 

2022. gadā. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “ZIEMEĻKURZEME” 2022. gada pārskatu. 

A. Pinkens jautā, kādēļ nav atšifrējums par dzīvojamo māju apsaimniekošanu? Gada 

pārskata vajadzēja norādīt debitorus. Cik liela ieņēmumu daļa procentos vai summā, sastāda  

dzīvojamo māju apsaimniekošana? 

A. Vincevs skaidro situāciju par dzīvojamo māju apsaimniekošanu. 

A. Pinkens saka, ka lēmums par uzņēmuma reorganizāciju tika pieņemts 2023. gadā. 

Notiek diskusija starp A. Pinkenu un  A. Vincevu par dzīvojamo māju 

apsaimniekošanu un to uzskaiti. 



I. Duņēna paskaidro, ka apsaimniekošana tiek izdalīta neto  apgrozījumu sadaļā, bet 

būtu vēlams turpmāk sniegt informāciju arī izdevumu sadaļā.  

A. Pinkens izsaka viedokli, ka nav pārliecība, ka no ūdens  tarifa ieņēmumiem netiek 

segtas arī māju apsaimniekošanas izmaksas. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

11.§ 

Par SIA “Dundagas veselības centrs” 2022. gada pārskatu 

M. Rozenbergs, L. Kanniņa, I. Duņēna 

 

L. Kanniņa iepazīstina ar SIA “Dundagas veselības centrs” 2022.gada darbību. 

Tiek demonstrēta prezentācija. 

 

Iziet A. Pinkens plkst. 15.30 

 

S. Pētersone uzdod precizējošus jautājumu par dotācijām. 

L. Kanniņa sniedz skaidrojumu. 

 

Pievienojas A. Pinkens plkst. 15.37 

 

Revidents Kaspars Rutkis sniedz ziņojumu par SIA “Dundagas veselības centrs” 

darbību 2022. gadā. 

I. Duņēna no Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas sniedz izvērtējumu par 

SIA “Dundagas veselības centrs”  2022. gada pārskatu. 

S. Pētersone jautā, kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītājai I. Duņēnai vai 

SIA “Dundagas veselības centrs” neko vairāk nevar attīstīt? 

I. Duņēna sniedz skaidrojumu par SIA “Dundagas veselības centrs” darbību. Par 

neskaidrībām grāmatvedības politikā, par piegādātāju līgumiem un citiem uzdevumiem, kuri 

jāatrisina, lai uzņēmums varētu efektīvāk darboties. 

S. Pētersone jautā, vai sakārtojot lietas kaut kas uzlabosies SIA “Dundagas veselības 

centrs” darbībā? 

I. Duņēna atbild, ka jā, vairāk vērstu uzmanību uz organizatorisko darbu. Var vienoties 

par līgumiem ar piegādātājiem. Pašlaik uzņēmumam nav līdzekļu ar ko segt maksājumus. 

J. Kļava skaidro savu redzējumu, ka uzņēmumā saskatāms “grūtībās nonākuša 

uzņēmuma pazīmes”.  Vai ir iespējams palielināt klientu skaitu? Skatot citu līdzīgu uzņēmumu 

darbību var secināt, ka nepieciešami vismaz 50 klienti un tad uzņēmums var sākt strādāt 

rentabli.  

L. Kanniņa skaidro, ka līdz 50 klientiem nav iespējams palielināt klientu skaitu, par 

3 klientiem varētu palielināt klientu skaitu. 

J. Kļava jautā, par kurināmā tarifiem un kādi tarifi  būs nākošajā apkures sezonā?  

L. Kanniņa skaidro, ka plānots ka nākošajā apkures sezonā apkures pakalpojumus 

pārņems Dundagas pagasta pārvalde.  Ja plāns nenotiks, tad jāpārskata kurināmā tarifi. 

 

Komiteja nolemj: Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 15.54 

 

Sēdes vadītāja (paraksts*)   Eva Kārkliņa 



Sēdes vadītājs (paraksts*) Māris Rozenbergs 

Sēdes protokolists                                     (paraksts*)                               Aija Šprunka 

 

  

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


